

Dagsorden Fællesbestyrelsesmøde

Tirsdag d.10.5.2022

Kl. 19.00-19.30 Børnehaven mødes alene

Kl.19.30-21.30 Fælles

Referent: Sofie

Afbud: Tina B, Birgitte, Sanne

Dagsorden	Referat
<p>Børnehaven mødes alene fra 19.00-19.30</p> <p>1.</p>	<p><i>Der har været en episode med et barn, der kortvarig forlod børnehaven. I den slags situationer træder beredskabsplanen i kraft. Konklusionen fra opfølgningen er, at hændelsen er håndteret korrekt fra børnehavens side. Vi arbejder videre med personalet og kigger på, om situationen forud for hændelsen kunne være håndteret anderledes pædagogisk. Sofie og Mette undersøger, om lågerne mm. er som de skal være.</i></p> <p><i>Vi mangler en forælder til dialogmødet d.8.6.2022. Mette spørger Tina B.</i></p> <p><i>Spørgsmål til prognosetal</i></p>
Fællessang	
<p>Punkt 1. Godkendelse af referat</p>	<p><i>Bilag Godkendt</i></p>
<p>Punkt 2. Kort nyt/ orientering vedr.: Børnehave: SFO/klub skole</p>	<p><i>Brandøvelse er udført, og alle klarede det supergodt. De voksne evaluerer på instruksen efterfølgende. Den næste øvelse er uvarslet.</i></p> <p><i>Skolefest er vel overstået. Alle er enige om, at det var helt fantastisk.</i></p> <p><i>Skolebytte. Der er fuld gang med forberedelserne.</i></p> <p><i>Fagfordeling i gang, skemalægning i slut maj.</i></p> <p><i>Vi skal slå en stilling op til SFO'en.</i></p>
<p>Punkt 3. Årsberetning (Orientering)</p>	<p><i>Årsberetning er optaget og sendes ud snarest.</i></p>

<p>Punkt 4. Princip for brug af digitale enheder (Beslutning) 15-20 minutter</p>	<p><i>Bilag</i> Princippet er godkendt. Den nye bestyrelse laver en lille "video-teaser" til Aula, så forældrene ved, at der er et revideret princip. Punktet kommer på efter sommerferien</p>
<p>Punkt 5. Trafik og herunder særligt buslommen</p> <ul style="list-style-type: none"> • Hvordan kan vi komme problemet til livs? • Kan vi inddrage børnene? <p>(Drøftelse) 15 minutter</p>	<p><i>Punkter fra drøftelsen:</i></p> <ul style="list-style-type: none"> • Kunne vi etablere en skolepatrulje? • Skal politiet ud at skrive bøder? • Et kæmpe "kys og kør"-skilt? • Kan vi få et totalt standsningsforbud? <p><i>Sofie og Kristian undersøger om det er det muligt.</i></p> <p><i>Vi laver en arbejdsgruppe, der arbejder videre og undersøger, hvordan det løses andre steder? Carina, Jesper og Anitta melder sig.</i></p>
<p>Punkt 6. Fællesbestyrelsesvalg Status. Er processen sendt til godkendelse hos Thomas Born? (Orientering) 10 minutter</p>	<p><i>Kristian har lavet opslag på Aula om bestyrelsesvalg. Valgmødet bliver kun afholdt, hvis der er kampvalg. Ellers melder Kristian ud, at der er foretaget fredsvalg. Processen er godkendt af skolechefen. Kandidaterne, der opstiller, laver en lille skrivelse, hvor de skriver, hvem de er, og hvor mange år de opstiller for. Skrivelserne sendes til Kristian inden weekenden.</i></p>
<p>Punkt 7. Oprettelse af støtteforeningen "Gjessøs Børns venner" for at imødekomme fremtidige økonomiske udfordringer ifm. eksempelvis skolefest, skolebytte, projektet o. Lign. Andre ideer vi skal forfølge? (Drøftelse) 15 minutter</p>	<p><i>Virklund skole har en forældreforening, der hjælper meget til. Carina tager kontakt til en forælder i Virklund for sparring til, hvordan vi kan lave en tilsvarende. Carina kommer med en tilbagemelding, når kontakten er etableret.</i></p> <p><i>Kan man i en periode invitere tidligere elever til at købe spisebilletter?</i></p>
<p>Evt.</p>	<p><i>Næste møde er det sidste i den eksisterende bestyrelse. Skal det markeres med noget mad? Vi mødes klokken 18.00. Trine bestiller mad.</i></p> <p><i>Opfordring til, at bestyrelsen kigger på princippet for skole-hjem-samarbejdet. Også en opfordring til, at bestyrelsen ser på udfordringerne med de små klassestørrelser.</i></p>